
Smørum, den 20. december 2022 
 
 
 

Nyhedsbrev fra bestyrelsen i GF Boesagerparken 
 
Kære grundejer 
 
Nu hvor 2022 er ved at gå på hæld, er det også tid til årets sidste nyhedsbrev. 
 
Sådan helt kort har 2022 budt på rigtigt mange aktiviteter at støre eller mindre art. Vi startede året 
med at afsøge muligheder for samarbejder med vores nabo-grundejerforeninger, og vi har brugt en 
del ressourcer på at undersøge muligheder for El-ladestandere, solceller på tagene, samt 
hjemtagelse af beslutningskompetencer omkring hegn/hæk regulativet. Vi har også behandlet 
udfordringer omkring farveregulativ, og vores fælles investeringsopsparing samt igangsat en 
forskønnelseskur for vores hjemmeside. 
Det blev også til et par velbesøgte og succesfulde havedage – i år endda med rekord mange 
deltagere på sommer-seancen, og endeligt holdt vi for en god måneds tid siden generalforsamling, 
med en række gode og relevante snakke og udveksling af synspunkter. Bestyrelsen blev genvalgt og 
har konstitueret sig på ny 
 
Det er en god idé at læse referatet og årsregnskabet fra generalforsamlingen, begge dele finder du 
på hjemmesiden.  
 
Et par opfordringer på falderebet: 
 
Generelt:  
Vi kunne godt ønske os, at flere beboere (kunne det være dig? ) involverer sig mere i området. 
Det gælder alt fra havedage til generalforsamling. Vi tænker at arrangere et lille ”event” i forbindelse 
med, at foreningen fylder 50 år i 2023. Eventet vil blive afholdt samtidig med havedagene i 
forsommeren, og det vil glæde os meget hvis tilslutningen bliver rigtig stor – Nærmere om event på 
hjemmesiden i januar  
 
Hjemmeside: 
Den nye hjemmeside lanceres i januar. Det vil være en KÆMPE hjælp, hvis du vil besøge den og 
tilmelde dig mail fra bestyrelsen. (Vi overholder GDPR) 
 
Kontingentstigning: 
På generalforsamlingen blev en kontingentstigning på 400 kr. årligt vedtaget. Hele 
kontingentstigningen bliver opkrævet i juni.  
 
Nytårsfyrværkeri 
Selvfølgelig skal velkomsten af det nye år fejres, og lad det bare ske for fuld knald, MEN vi vil ydmygt 
henstille til, at I køber nytårsfyrværkeri uden metalstrimler. (se foto) De er virkelig svære at fjerne, 



de bliver aldrig nedbrudt, og vi bruger formuer på at rydde op og slutteligt er det noget rigtigt møg, 
hvis en hund eller kat skulle få det i munden, når de er ude og smage på naturen.  
 

 
 
Affald 
Juletræet kan lægges på de gule krydser på parkeringspladserne. 
 
Trafiksikkerhed 
Sidste nyhed er, at vi etablerer nogle forholdsregler mod hurtig trafik på den nederste parkering på 
Latyrushaven. Følg med på Facebook. 
 
 
Bestyrelseskonstituering: 
Den nyvalgte bestyrelse har konstitueret sig sådan her: 
 
Formand  Bjarne Broholt  L42  
Næst formand Kathrine Arenstorff  G 102 
Medlem  Claus Wissing  G16 
Medlem  Marc Førster  L28  
Medlem  Torben Daniel Hvid  G76 
Suppleant   Thomas Sindahl L22 
Kasserer  Natja Raavig  L55 
 
Se kontaktoplysningerne på hjemmesiden. 
 
 
På bestyrelsens vegne 
 
Bjarne Broholt 


